
Beste Raad, 

 

Wij ervaren al jarenlang een hele fijne samenwerking met de preventieve logopedie bij ons op 

school. Iedere screening komen er meerdere kinderen naar voren die baat hebben bij een verwijzing 

voor logopedie om zich optimaal verder te kunnen ontwikkelen. Wij maken ons dan ook grote zorgen 

over de plannen dit te willen stopzetten.  

 

Wij als professionals hebben namelijk niet de kennis die deze logopedisten wel hebben. Dit zou 

betekenen voor een behoorlijk percentage van onze doelgroep kinderen die zullen doorlopen met 

hiaten, die wij niet zien en zich hierdoor minder goed zullen ontwikkelen. Wat op het langere termijn 

alleen maar voor meer problemen zal zorgen.  

 

Wij willen dan ook nadrukkelijk vragen om de preventieve logopedie voor te zetten voor een goede 

toekomst voor niet alleen de kinderen van onze school, maar alle kinderen uit de gemeente 

Bloemendaal.  

 

 

--  

Met vriendelijke groet,  

 

Eva Engel 

 

Zorgcoördinator  

 

 


